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KOMISJA BUDŻETOWA  
I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
AO.BR.0012.3.3.2025 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETOWEJ I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 24 marca 2025 r. 
 
 
 
 
Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego – Adam Janelt otworzył 
posiedzenie Komisji, które odbyło się w dniu 24 marca 2025 r. i powitał członków Komisji, 
Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu – Barbarę Golon, Zastępcę Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu – Macieja Olejarskiego oraz pracownika Biura 
Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że radni 
otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił członków 
Komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że punkty 3 d), 5 e) i 5 a) zostaną omówione w pierwszej 

kolejności. 
 

Ad. 3 Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

 d) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 



 

2 
 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

Nikt się nie zgłosił.  

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub 

Skrzypczak, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

 

 e) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

 Nowotomyskiego na lata 2025-2035 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035 zostały ujęte zmiany 

zaproponowane w omówionym projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2025, które dotyczą uruchomienia wolnych środków, zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetowych, a także bieżących zadań inwestycyjnych tj. „Czas na staż”, 
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„Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w podregionie leszczyńskim”, 

„Cyberbezpieczny Samorząd - poprawa poziomu cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa Powiatu 

Nowotomyskiego”, „Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Powiatu 

Nowotomyskiego i podległych jednostek organizacyjnych na lata 2022-2025”, 

„Termomodernizacja budynku biurowego Starostwa przy ul. Poznańskiej 33 w Nowym Tomyślu 

wraz z wymianą okien i montażem źródeł energii odnawialnej” oraz „Rozbudowa i przebudowa 

budynku Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno-Kartograficznej w Nowym Tomyślu”. 

 Przewodniczący Komisji zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat zwiększenia środków finansowych w wysokości 

100.000,00 zł na realizację zadania pn. „Rozbudowa i przebudowa budynku Powiatowego 

Ośrodka Dokumentacji Geodezyjno - Kartograficznej w Nowym Tomyślu” oraz zwiększenia w 

planie wydatków budżetowych Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w 

Trzciance o kwotę 300.000,00 zł na zakup zwierząt gospodarskich. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Sylwester Kamyszek, Skarbnik Powiatu Barbara Golon, 

Starosta Andrzej Wilkoński. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski, Jakub 

Skrzypczak, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025-2035. 

 

 a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

 Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 
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 Komisja podjęła dyskusję na temat możliwości wsparcia finansowego ochotniczych straży 

pożarnych na terenie powiatu nowotomyskiego. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Lech Sadowski, Starosta Andrzej Wilkoński, Sekretarz 

Powiatu Ewa Bąbelek.   

 

 Starosta, Wicestarosta i Skarbnik Powiatu o godzinie 9.18 opuścili posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 2. Informacja z realizacji planu finansowego Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 

Tomyślu za rok 2024 oraz plan na rok 2025. 

 

 Przewodniczący poprosił Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o zabranie 

głosu. 

 Zastępca Dyrektora PUP omówił informację z realizacji planu finansowego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Nowym Tomyślu za rok 2024 oraz plan na rok 2025. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat warunków przyznawania bonu zasiedleniowego, 

szkoleń finansowanych z Krajowego Funduszu Szkoleniowego, wysokości wsparcia finansowego 

dla osób rozpoczynających działalność gospodarczą, a także wydarzeń/akcji informacyjnych dla 

uczniów organizowanych przez Urząd Pracy.  

 W dyskusji wzięli udział: radny Sylwester Kamyszek, Zastępca Dyrektora PUP Maciej 

Olejarski, radny Lech Sadowski, Przewodniczący Komisji Zbigniew Oses. 

 

Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

 b) Informacja z realizacji zadań Powiatowego Urzędu Pracy w 2024 roku oraz aktualna 

 sytuacja na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim 

 

 Przewodniczący poprosił Zastępcę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o zabranie 

głosu. 

 Zastępca Dyrektora PUP omówił informację z realizacji zadań Powiatowego Urzędu 

Pracy w 2024 roku oraz aktualną sytuację na rynku pracy w Powiecie Nowotomyskim. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat zawodów nadwyżkowych i deficytowych, a także 

procentowego podziału bezrobotnych według płci w Powiecie Nowotomyskim. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Lech Sadowski, Zastępca Dyrektora PUP Maciej Olejarski, 

Przewodniczący Komisji, radny Sylwester Kamyszek, Sekretarz Powiatu Ewa Bąbelek. 
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 Zastępca Dyrektora PUP o godzinie 9.58 opuścił posiedzenie Komisji. 

 

 c) Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie 

 Nowotomyskim w 2024 roku: 

 Komendy Powiatowej Policji, 

 Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

 Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej, 

 Powiatowego Inspektoratu Weterynarii, 

 Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. 

 

 Przewodniczący poinformował, że informacje o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Powiecie Nowotomyskim w 2024 roku z poszczególnych służb zostaną omówione 

na XIII sesji Rady Powiatu. Przewodniczący zapytał, czy do materiałów przekazanych przez służby 

są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

 f) Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

 Nowotomyskiego” 

 

 Przewodniczący Komisji zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Jakub Skrzypczak, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania 

tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
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 g) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu 

 Nowotomyskiego na lata 2025 - 2028. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania bądź 

uwagi? 

 Radny Sylwester Kamyszek zwrócił uwagę na błąd pisarski w nazwie miejscowości na 60 

stronie Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu Nowotomyskiego – sformułowanie 

„mauzoleum rodziny von Stich, w lesie przy drodze do Sędziszek” powinno brzmieć „mauzoleum 

rodziny von Stich, w lesie przy drodze do Sędzinka”. 

 Sekretarz Powiatu poinformowała, że błąd zostanie poprawiony. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025 - 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Sylwester Kamyszek, Lech Sadowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 

Jakub Skrzypczak, Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (0) 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Opieki Nad Zabytkami Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 - 2028. 

 

Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są jakieś wnioski lub opinie? 
Nikt się nie zgłosił. 

 

Ad. 5. Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 



 

7 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetowej  

i Rozwoju Gospodarczego 

 

/-/ Adam Janelt 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Patrycja Dembniak – inspektor w Wydziale Administracyjno-Organizacyjnym i Zarządzania 

Kryzysowego 


